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INTERPELACJA 

   Przy ulicy Konstytucji 3 Maja rozpoczęto wycinanie drzew. Pnie po ściętych drzewach są 

zdrowe. Dlaczego wycięto dorosłe, zdrowe drzewa ? 

Dlaczego następne drzewa są oznakowane do wycięcia? – Mieszkańcom to się nie podoba. 

Kto odpowiada za wycinanie drzew w mieście ? 

  Wszyscy, którzy przemieszczają się po Sierpcu pieszo i chronią się przed letnim upałem w 

cieniu drzew - uważają, że w lecie przy wysokich temperaturach nie będzie można 

bezpiecznie spacerować po Sierpcu. 

Mieszkańcy Sierpca wołają NIE WYCINAĆ DRZEW W MIEŚCIE. 
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